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Relance lokale economie wordt speerpunt
Marc Vereecken is als schepen onder meer bevoegd voor lokale economie. Een 
belangrijke taak, zeker na de coronaperiode, die voor veel lokale handelaars een 
ware beproeving waren. “Er ligt veel werk op de plank de komende jaren. Onze 
lokale economie snakt naar een heuse relance. Het is mijn verantwoordelijkheid 
dat mogelijk te maken”, aldus Marc. Stilzitten is dus geen optie. Er staan heel wat 
projecten en initiatieven op stapel. We geven u alvast een overzicht.

Beste inwoner 

De schoolvakantie zit er alweer op. Het 
was een erg bewogen vakantie: van 
vaccinaties en blauwalg tot uitzonderlijk 
hoog water. In Maaseik zijn we, door het 
tijdig optreden van diverse (hulp)diensten, 
gespaard gebleven van overstromingen.

Terwijl enkele van onze leden zich inspan-
den als mooimaker, voor het dierenwel-
zijn, voor een voedselbos, enzovoort, 
werkten ons bestuur, onze gemeente-
raadsleden en onze schepenen verder 
aan tal van projecten: 

•  Een veilige schoolomgeving met 
 octopuspalen en gekleurde belijningen 
die de bestuurder verwittigen dat ze 
zich in een schoolomgeving bevinden. 

•  Een parkeerbeleidsplan met blauwe 
zones, aangepaste tarieven en tijden 
in en rond het centrum van Maaseik. 
Ook in Neeroeteren gaan we nog 
enkele kleine aanpassingen doen op het 
Scholtisplein.

•  Het bestrijden van de eikenprocessie-
rups door onder andere het plaatsen 
van nestkastjes.

•  Het promoten en belonen van groene
voortuintjes.

We zitten in dit blaadje ook graag weer 
eens een bestuurslid in de kijker. Na de 
natte zomervakantie, waarin stilaan de 
coronamaatregelen versoepeld werden en 
het gewone leven weer op gang kwam, 
wens ik jullie een fi jn, veilig en vooral 
gezond najaar!

De N-VA luistert 
naar u.

Bert Paumen 
Voorzitter N-VA 
Maaseik

Met eindejaar een 
ijsbaan en andere 
activiteiten. 

Ook voor de 
industrieterreinen 
hebben we wat in 
petto.

Projectsubsidies 
voor handelsvereni-
gingen en hande-
laarsgroepen. 

Premies voor het 
winkelkerngebied.

Aangeklede winkel-
straten met kerst, 
carnaval, ...  

Acties zoals Winkel-
hieren, lokaal ko-
pen, paasactie, de 
horeca-actie, ...

We innen geen 
terrasretributie in 
2021.

De weekmarkt komt 
terug, maar we 
willen ook een jaar-
markt, braderie .... 

Ondersteunen 
handelskernverster-
kende evenementen 
(dienst toerisme).

Professionalisering 
handel en horeca 
via o.a. leerplatfor-
men sociale media.

Professioneel 
onthaal voor 
startende 
ondernemers.

Gratis parkeren in 
de ondergrondse 
parkeergarage 
Kloosterbempden.

We ontwikkelen 
shop & go-
parkeerplaatsen.

Nieuw handels-
kernversterkend 
parkeerbeleidsplan.

“Ik zet er als 
schepen van Lokale 
Economie met veel 

plezier dagelijks 
mijn schouders 

onder”.
Marc Vereecken
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De bloemetjes en de bijtjes
Als schepen van Milieu is Guido Geusen erg begaan met onze natuur. En daar horen natuurlijk ook de bloemetjes en de bijtjes 
bij. Voormalig raadslid Frieda Neyens zorgde er in de vorige bestuursperiode reeds voor dat er een bijenplan werd goedgekeurd. 

Er zijn diverse acties om onze bijtjes te laten overleven: denk maar aan het bermbeheer, 
de oproep “maai mei niet” en nu ook de bloemenweides. Op diverse plaatsen werden 
met een zadenmengeling mooie bloemenweides aangelegd.

‘Ook ben ik gestart met een actie “ontharding en vergroening van de voortuin”. Dat is 
goed voor ons grondwaterbestand, voor de bijtjes en de schone lucht. Het 
mooie zicht van de bloemenpracht krijg je er gratis bij’, zegt Guido. 

De verschillende acties, zoals ‘Maai Mei niet’ en de vergroening van de 
voortuinen zijn goed nieuws voor onze bijen. 

Guido Geusen, schepen van Milieu

Word lid!
Kriebelt het bij u om mee te denken over het Maaseik van de 
toekomst? Heeft u een groot hart voor Vlaanderen en loopt u over 
van goede ideeën? Aarzel dan niet om contact op te nemen met 
onze afdeling via onze website, sociale media of e-mail! 

Hoe lid worden? 

Heel eenvoudig! Surf naar www.n-va.be en klik op “Word lid”.

U steunt hiermee onze partij voor slechts € 12,50 / jaar. 

Neem eens een kijkje op onze website: www.n-va.be/maaseik

Speeltuintjes in de wijken
Van bij zijn aantreden als gemeenteraadslid bracht Guido 
Hellings de situatie van de speelpleintjes onder de aandacht 
van het schepencollege. Veel toestellen waren aan vervanging 
toe. Daar wordt nu werk van gemaakt. 

De bevoegde diensten maakten een inventarisatie van de vele 
speelpleintjes die Maaseik rijk is. Sommige toestellen moesten 
dringend verwijderd worden en andere mochten blijven staan 
tot ze vervangen konden worden. Gelukkig zijn er ook een groot 
aantal toestellen die nog in goede staat verkeren.

“Ondertussen zorgde het schepencollege voor de nodige 
budgetten, en werd er door de jeugddienst gevraagd naar de 
wensen van de wijkbesturen. Zo konden we offertes opvragen bij 
verschillende aanbieders. We kozen voor toestellen in duurzame 
materialen (RVS en ABS kunststof), omdat deze toestellen 
bestand moeten zijn tegen vandalisme. Het zijn nu eenmaal 
pleintjes zonder permanent toezicht”, weet Guido. 

Begin juli werden de oude toestellen verwijderd om plaats te 
maken voor de nieuwe. Het werk is echter niet af: de jeugddienst 
is momenteel aan het kijken of er ook op andere plaatsen nood is 
aan speelpleintjes. 

 De nieuwe speeltuigen kwamen er 
onder meer na inspraak van de wijkraden.

maaseik@n-va.be
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Veilige schoolomgeving
We hebben er alles aan gedaan om onze schoolomgevingen zo 
veilig mogelijk te maken. Met kleurrijke teksten geven we aan 
dat je de school nadert, terwijl Octopuspalen aangeven dat er 
een school is. Ook hadden we aandacht voor de fietsers en voet-
gangers, dit door middel van fiets- en schoolstraten. Het werk is 
echter niet af. Zo moeten de zebrapaden nog een extra likje verf 
krijgen. 

Maar een veilige schoolomgeving begint bij de ouders. Iedereen 
wilt met de wagen tot voor de schoolpoort rijden. Dat is mense-
lijk, maar zorgt ook voor onnodige drukte. Daarom durven wij 
vragen om de kinderen zoveel mogelijk met de fiets naar school 

te brengen en hen een fluohesje te laten 
dragen.

Ine Franssen, 
gemeenteraadslid

In de kijker: Anthony Stabourlos
Anthony Stabourlos is een 31-jarige vader van vier kinderen. Naast zijn Grieks-Italiaanse a� omst 
is hij een rasechte Vlaming in hart en nieren. Vorig jaar besloot hij om in de politiek te stappen en 
koos hij resoluut en overtuigd voor de N-VA.

Anthony is als sinds 2013 zelfstandige, momenteel als freelance digitaal strateeg. Hij helpt bedrij-
ven en organisaties op de digitale weg om hen zo klaar te stomen voor de toekomst. Hij is een echte 
ondernemer. De afgelopen jaren lanceerde hij tal van projecten en was hij een veelgehoorde stem over 
digitalisering en ondernemerschap. Zo heeft hij enkele jaren geleden de Maaseikse ondernemers eens 
ondergedompeld in digitale marketing, nieuwe technologie en zelfs de introductie van e-commerce en 
hoe je als ondernemer voor te bereiden op de hybride consument.

Focus op Maaseikse ondernemers
In Maaseik wilt hij graag meer focus op ondernemerschap, digitalisering en jonge gezinnen leggen.  
Als N-VA-bestuurslid kan je hem momenteel terugvinden in de bestuurlijke raad van Fuego. 

Je kan Anthony contacteren via anthony.stabourlos@n-va.be of 0496 37 29 80.

Wegenwerken Opoeteren
Het is eindelijk zover: de werken aan de Gruitroderlaan zijn gestart. Zulke werken, waarbij ook de nutsvoorzieningen vernieuwd 
worden, brengen natuurlijk overlast met zich mee. Overlast voor de bewoners van de straat, maar ook voor de bewoners van de 
straten die nu als omleidingsweg gebruikt worden.

Neerleestraat tijdelijk eenrichting?
Eén van die wegen is de Neerleestraat. Deze straat is echter te smal om het verkeer in twee richtingen om te 
leiden. Daarom stelde N-VA-gemeenteraadslid Guido Hellings voor om van de Neerleestraat tijdelijk een 
eenrichtingsstraat te maken. 

Bijkomend fenomeen is dat hierdoor de Niesstraat ook een beetje ontlast wordt.

Guido Hellings, N-VA-gemeenteraadslid

De octopuspalen geven aan dat je een schoolomgeving nadert. 
Toch vraagt de N-VA aan ouders om kinderen zoveel mogelijk met de 
fi ets naar school te brengen. 

 “Maaseik is een mooie stad 
met heel erg veel potentieel, 
ook voor onze toekomstige 
generaties.” 
Anthony Stabourlos

N-VA-gemeenteraadslid

www.n-va.be/maaseik
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20 JAAR

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

arbeid te verlagen

minister van Financiën Johan Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur.Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Terrorisme, mensensmokkel en 

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

centraal.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en 

Surf naar 
Mail naar 
Bel naar 

“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig


